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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi lesz a rendőri szakképzéssel?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Draskovics Tibor Miniszter Úrhoz . Válaszát írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

A közelmúltban a legnagyobb példányszámú napilapban megjelent egy írás – bels ő
információink alapján ORFK forrásokra való hivatkozással - mely a szerz ődéses állomány
rendszerbe állítását preferálja, valamint lesújtó módon nyilatkozik a rendőrségi alapképzésrő l .

Az ország szakképzési rendszerének átalakítása az elmúlt években egy több milliár d
forintot követelő szakmai munka volt a Nemzeti Szakképzési és Felnőttképzési Intézet
vezetésével . Ennek képezte részét a rendészeti szakképzés átalakítása is, melynek révén 2008 .
szeptember elsejével például a Szegedi Rendészeti Szakközépiskolában elindult a
kompetencia alapú, moduláris, gyakorlatorientált rendőri felkészítés, mely teljes összhangban
van az Európai Unió gyakorlatával .

A hírek szerint e képzési rendszert kívánják felülírni azok akik javaslatával é s
egyetértésével tavaly ősszel miniszteri jóváhagyással megjelent e képzés Központi Programja .
Szakmai körökből származó információim szerint csökkenteni kívánják a képzési időt akkor,
amikor az állampolgárok naponta találkozhatnak a gyakorlatlanságból és ismerethiányból
fakadó téves, jog és szakszerűtlen rendőri intézkedéssel . E képzési programot több más
humánerőforrást támogató programmal együtt közel egymillió eurós támogatássa l
véglegesítették és sajnálatos módon csak az oktatási projekt eredményeit fordították le a
hétköznapok gyakorlatára . A többi már kész program, mint például a teljesítményértékelést, a
teljes személyzeti nyilvántartás kiváltására alkalmas munkatársi és vezet ő kiválasztást
támogató program, az uniós forrásból beszerzett szerverrel együtt kihasználatlanul hever .

Szegeden közel 50 millió forintos fejlesztés keretében elkészítették azt az on-lin e
képzési programot mely lehetővé tette, a rendőrség és határőrség integrált állományának
másik szakterületre való felkészítését. E program közel egy félévig hevert kihasználatlanul
megfelelő vezető i intézkedés hiányában.

A Szegedi Rendészeti Szakközépiskolában például a tavalyi évhez képest több mint
200-a1 nőtt a jelentkezők száma.

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérem, adjon tájékoztatást a rendőri szakképzést érintő fentiekben vázolt kérdésekrő l !

Kérem, vázolja, hogy milyen elképzelései vannak a rendészeti szakképzéssel kapcsolatosan!



Kérem, számoljon be arról, hogy hány olyan szerződéses dolgozót kívánnak munkába állítani ,
akiknek a megfelelő szakképesítést sem kell produkálniuk?

Nem gondolja-e, hogy a szakképzésben nem részt vevő , de szerződéses munkaviszonyban
alkalmazott dolgozók állományba helyezésével teljes mértékben leértékelődhet a rendőri
szakképzés?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2009 . március 11 .

Dr. Lázár os
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